
1

Hlavac, Vaclav

From: Senat <senat-bounces@konference.cvut.cz> on behalf of Jan Janousek 
<Jan.Janousek@fit.cvut.cz>

Sent: 10 October, 2018 21:11
To: senat CVUT
Cc: Marik, Vladimir; Petracek, Vojtech
Subject: [Senat CVUT] Fwd: RICAIP
Attachments: ATT00001.txt

Vážené kolegyně a vážení kolegové, 
 
pro Vaši informaci k vývoji situace týkající se projektu Ricaip přeposílám do senátu dnešní email řešitele 
projektu Ricaip prof. Maříka panu rektorovi. Protože email je součástí komunikace mezi řešitelem projektu a 
panem rektorem v průbehu delších jednání, považujte prosím email za interní a důvěrný. Pokusím se Vás 
průběžně informovat o dalším vývoji situace(, pokud budu mít příslušné informace k dispozici). 
 
hezký večer, 
 
Jan Janoušek 
 
 
   
 
Begin forwarded message: 
 
From: "Marik, Vladimir" <Vladimir.Marik@cvut.cz> 
Subject: RICAIP 
Date: 10 October 2018 at 19:54:21 CEST 
To: "Petracek, Vojtech" <Vojtech.Petracek@cvut.cz> 
Cc: "Kucera, Vladimir" <Vladimir.Kucera@cvut.cz>, "Hlavac, Vaclav" <Vaclav.Hlavac@cvut.cz>, 
"Janousek, Jan" <jan.janousek@fit.cvut.cz> 
 
Vážený pane rektore, 
  
Z diskusního fóra jsem se dnes dozvěděl, že jste se rozhodl nepředložit návrh na zřízení fakulty. Tento krok znamená, 
že se ČVUT zřeklo koordinace projektu RICAIP, jelikož fakulta CIIRC byla jedinou Výborem konsorcia schválenou 
variantou pro zachování řídící i členské role ČVUT v konsorciu a projektu.  
Konsorcium RICAIP však učiní vše pro to, aby RICAIP pokračoval a případně, aby se ČVUT mohlo v budoucnosti k 
projektu RICAIP opětovně připojit, splní‐li požadované podmínky. Za takovéto situace by nemusely pro ČVUT 
vzniknout žádné ztráty. 
  
Zodpovědnost za RICAIP nyní dle mého chápání přebírá ČR. 
  
S pozdravem 
  
Vladimír Mařík 

 


